
R A D A  P O W I A T U
r

w Sierpcu ul. Świętokrzyska 2 a

W ydział Biuro Rady i Zarządu Powiatu VII kadencja

Rok 2024 Nr sprawy 1

S P R A W A

PROTOKÓŁ NR II 
Z OBRAD SESJI

RADY POWIATU SIERPECKIEGO

w dniu 28 maja 2024 r.

Rozpoczęto 28 maja 2024 r. 

Zakończono 28 maja 2024 r.



Rada Powiatu Sierpeckiego

Protokół Nr 11.2024
Sesja w dniu 28 maja 2024
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego w Sierpcu 
Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 09:00.

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków 
Obecni:
Przemysław Burzyński 
Andrzej Cześnik 
Marcin Kopyciński 
Małgorzata Korpolińska 
Sławomir Krystek 
Dariusz Lazarowski 
Maria Lejman 
Jarosław Ocicki 
Anna Ogrodniczak 
Sławomir Olejniczak 
Mariusz Olewnik 
Agnieszka Ostrowska 
Wojciech Rychter 
Piotr Rzeszotarski 
Jerzy Stachurski 
Sławomir Szczypecki 
Dariusz Twardowski
/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 1
£  Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady - Jerzy Stachurski otworzył II obrady sesji Rady Powiatu 
Sierpeckiego. Stwierdzi ustawowe kworum do prowadzenia obrad i umożliwia 
podejmowanie prawomocnych uchwał.
Przywitał wszystkich uczestniczących w obradach sesji.
Na sekretarza obrad powołał Radnego Andrzeja Cześnika

Ad. pkt 2
Przyjęcie Protokołu Nr 1.2024 z dnia 7 maja 2024 r.
Uwag do protokołu nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie
Przyjęcie Protokołu Nr 1.2024 z dnia 7 maja 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, 
Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, 
Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)

Protokół Nr 1.2024 z dnia 7 maja został przyjęty.

Ad. pkt 3
Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, iż proponowany porządek obrad radni 
otrzymali w materiałach na sesję.
Wniosku o zmianę porządku nie zgłoszono.
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołu Nr 1.2024 z dnia 7 maja 2024 r.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Informacje Przewodniczącego i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.
7. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem niezależnego biegłego rewidenta z badania 
rocznego sprawozdania finansowego SPZZOZ w Sierpcu za okres od 01.01.2023r. do 
31.12.2023r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sprawozdania z działalności SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
przy SPZZOZ w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Komisji 
Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora 
ds. Medycznych SPZZOZ w Sierpcu.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zabytkami 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2027” .
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13. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji"Programu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego na rok 2023".
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej oraz wysokości świadczeń dla rodzin 
zastępczych.
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 
2023.
16. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w Powiecie Sierpeckim.
17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
18. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz 
określenia jej składu osobowego.
20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 
Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.
21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz 
określenia jej składu osobowego.
22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej 
składu osobowego.
23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
określenia jej składu osobowego.
24. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego.
25. Wnioski i oświadczenia radnych.
26. Sprawy różne.
27. Zamknięcie obrad.
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 4
Informacje Przewodniczącego i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
Przewodniczący Rady poinformował, iż do Biura Rady wpłynęły następujące pisma:
1. Pismo Instytutu Pamięci Narodowej o przesłanie danych składu nowego Zarządu 
Powiatu Sierpeckiego /pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.
2. Informacja kwartalna „Bezrobocie w powiecie sierpeckim według stanu na dzień 
31 marca 2024 r.lpismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.
3. Pismo w sprawie zawiązania się Klubu Radnych „Przyszłość Sierpca i Powiatu” 
pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.
4. Pismo w sprawie zawiązania klubu „Trzecia Droga Polska Szymon Hołownia -  
Polskie Stronnictwo Ludowe”/pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu/.
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Ad. pkt 5
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami.

Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
otrzymali Radni w materiałach na sesję. Poprosił Pana Starostę o zabranie głosu.

Pan Starosta przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. (Esesja.pl)
Radny Jarosław Ocicki zapytał, czy są wybrane osoby do komisji konkursowej 
odnośnie wyboru dyrektorów jednostek.
Pan Starosta odpowiedział, że jeszcze nie ma wybranych osób.
Więcej pytań nie było.

Ad. pkt 6
Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku 
finansowym SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 
8 do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie Radni otrzymali 
w materiałach na sesję.
W obradach uczestniczy Marek Kuczmarski -  Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu.
Radny Jarosław Ocicki zapytał, jak przedstawia się wynik finansowy. Uważa, że 
Radni mogą przeczytać, a społeczeństwo nie wie ponieważ nie mają materiałów. 
Marek Kuczmarski -  Dyrektor SPZZOZ w Sierpcu odpowiedział, że 2023 rok 
został zamknięty zyskiem w wysokości 2.269.000 zł.
Radny Jarosław Ocicki zapytał z czego wynika zysk, czy z nadwykonań, 
zamknięcia pediatrii która przynosiła straty, zamknięcia innych oddziałów. Dodał, iż 
ludzie mówią i piszą, że niektórzy specjaliści nie są dostępni w Sierpcu, tak jak np. 
stomatolog, kardiolog. Zapytał, czy miało to wpływ na to, że jest taki wynik 
finansowy?
Dyrektor SPZZOZ powiedział, że jest to zwiększenie przychodów ogółem. 
Pierwotny plan na rok 2023 zakładał 45.000.000 zł przychodów, natomiast przychody 
zamknęły się w kwocie 54.228.000 zł. Dodał, iż wspomniał na Komisjach jak i na 
konkursie, jak był przygotowywany plan naprawczy i zamknął myśl w jednym 
zdaniu: zmaksymalizować przychody i zracjonalizować koszty. Stwierdził, że szpital 
nie zejdzie z pewnych kosztów.
Radny Jarosław Ocicki zapytał, skąd się wziął taki wynik finansowy? Czy szpital 
wykonał więcej zabiegów, czy więcej zostało wykonanych nadwykonań i na jakim 
oddziale? Co było przyczyną, że jest 2 min. zł zysku.
Dyrektor SPZZOZ odpowiedział, że nie jest to tylko jedna dziedzina. Odniósł się do 
sprawozdania w którym jest wszystko wyszczególnione. Dyrektor przedstawił dane 
ze sprawozdania, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Radny Jarosław Ocicki uważa, że jak jest tak dobrze, to mieszkańcy powiatu 
sierpeckiego powinni mieć dostęp do stomatologa, kardiologa, pulmologa itd., 
ponieważ daleko jeżdżą do specjalistów. Ponadto zapytał, czy Zakład Opieki 
Leczniczej przynosi dochody, bo miał być dochodowy?
Dyrektor SPZZOZ uważa, że w szpitalu powinna być obsługa kompleksowa, 
natomiast sytuacja rynkowa, która ma miejsce m.in. w stomatologii. Odniósł się do 
Poradni Pulmlogicznej, która nie działa od 2019 r. Dodał, iż na Zarządzie mówił, iż 
robi tylko porządki organizacyjno -  prawne, bo jest ustawa, która nakłada na 
kierowników szpitali, żeby realnie u Wojewody aktualizować rejestry. Uważa, że 
w pewnych dziedzinach weryfikuje rynek i nie ma możliwości dopłacać do danej 
usługi, jak również nikt nie przyjdzie na takich warunkach do pracy do szpitala 
w Sierpcu. Odniósł się do ZOL. Powiedział, iż ZOL zacznie zarabiać jak będzie 
35 łóżkowy. W momencie kiedy uda się pozyskać środki finansowe i otworzyć drugą 
część ZOL na kolejne 17 łóżek, na którą jest już dokumentacja projektowa, to 
wówczas będzie przynosił zysk. Obecnie ma przychody lecz się nie bilansuje. 
Koniecznym jest pozyskanie środków na remont i rozbudowę, a wówczas będzie 
przynosił pożądane efekty finansowe w postaci zysku.
Wiceprzewodniczący Rady - Wojciech Rychter zapytał o wskaźnik kosztów pracy 
do przychodów. Odniósł się do punktu: pozostałe przychody badania niemedyczne, 
finansowe i pozostałe operacje w tym umorzenia pożyczek tj. 4.886.000zł. Zapytał, 
co w tej kwocie się mieści? Zapytał również o wskaźnik kosztów pracy do 
przychodów ogólnie 72%. Dodał, iż w roku ubiegłym były ustawowe podwyżki dla 
pielęgniarek, jak również podwyższenie najniższej krajowej co odniosło się również 
do kosztów pracy. Poprosił, aby Pan Dyrektor odniósł się do tabeli przedstawionej 
w sprawozdaniu.
Dyrektor SPZZOZ odpowiedział Radnemu przedstawiając informacje ze 
sprawozdania. Dodał, iż szpital w Sierpcu jest to bardzo duży potencjał jak i bardzo 
dobry zespół. Nadmienił, iż szpital ma możliwości zajmowania się pacjentem 
w większym stopniu, a potwierdzeniem tego są przychody. W zależności ile będzie 
przychodów, tak będzie można koszty zminimalizować. Nadmienił, iż przy 
podwyżkach negocjował wszystkie umowy z lekarzami. Stwierdził, iż szpital na 
pewne rzeczy nie stać, jeżeli chodzi o podwyżki. Podkreślił, że jest zrozumienie 
pracowników w tej kwestii.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Rychter zapylał, co może Rada Powiatu, aby 
jak najszybciej uruchomić drugą część Zakładu Opieki Leczniczej. Ponadto 
podziękował Panu Dyrektorowi, że nie przyjmuje pacjentów z zewnątrz, gdzie jest 
bardzo duże zapotrzebowanie do ZOL. Dodał, iż obsługa ZOL jest na 35 łóżek, a na 
chwilę obecną jest 18. Uważa, że należy jak najszybciej tą drugą część 
wyremontować.
Dyrektor SPZZOZ powiedział, że w roku ubiegłym występował do organu 
założycielskiego o zabezpieczenie środków w budżecie na remont tej inwestycji. 
Dodał, iż jest realna szansa na pozyskanie środków z KPO. Uważa, że lepiej byłoby 
aby finansowanie nie było z budżetu organu założycielskiego tylko należy pozyskać
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środki zewnętrzne. Nadmienił, iż jeżeli będzie potrzeba wówczas wystąpi 
o zabezpieczenie wkładu własnego. Uważa, że będzie to mniejsze obciążenie dla 
Powiatu. Powiedział, iż w ZOL większość pacjentów jest z terenu powiatu 
sierpeckiego. Dodał, iż każdy może złożyć wniosek na terenie całego kraju, 
a wówczas pacjent zostanie przyjęty w kolejności zgłoszenia.
Radny Jarosław Ocicki powiedział, że zawsze mówił, iż zakup sprzętu czy remonty 
powinny być finansowane przez Powiat, z tego względu, iż Powiat nie może 
przekazać środków dla szpitala na działalność bieżącą. Stwierdził, że Dyrektor 
szpitala nie może blokować pacjentów do ZOL spoza terenu powiatu. Dodał, iż ZOL 
ma obłożenie, a wspomniano na tej sali, że jak powstanie ZOL to będą zabrani 
pacjenci z DPS. Nadmienił, iż w Zakładzie Opieki Leczniczej są pacjenci za darmo, 
natomiast aby umieścić pacjenta do Domu Pomocy Społecznej, to należy mieć ponad 
6 tys. zł. Stwierdził, że obłożenie ZOL będzie coraz większe i coraz bardziej 
potrzebne. Uważa, że środki z KPO dotrą i Pan Dyrektor utworzy drugą część ZOL. 
Radny Wojciech Rychter uważa, że bardzo dobrym pomysłem jest program polityki 
wytchnieniowej, który ma na celu opiekę osób starszych w czasie, kiedy rodzina nie 
może sprawować opieki. Dodał, iż Dyrektor DPS w Szczutowie złożyła pięć 
wniosków na politykę wytchnieniową. Nadmienił, iż osoby które chciałyby umieścić 
na okres dwóch tygodni swoich najbliższych, będą mogły skorzystać z tego 
programu. Uważa, że gminy powiatu sierpeckiego też powinny wejść w program 
polityki wytchnieniowej za środki pozyskane z zewnątrz.
Radny Sławomir Szczypecki poprosił o przedstawienie procentowe wynagrodzenia 
pracowników i lekarzy i pozostałej działalności szpitala.
Dyrektor SPZZOZ odpowiedział na pytanie ze sprawozdania z tabeli nr 2 pozycja 3. 
Wskaźnik kosztów pracy do przychodów z NFZ na IV kwartał 79% i wskaźnik 
kosztów pracy do przychodów ogółem 72%. Dodał, iż są strasznie długie okresy 
rozliczeniowe z NFZ, a szpital ma na bieżąco płatności z tytułu dostawy czy 
wynagrodzenia co generuje koszty. Wyjaśnił, iż I kwartał jest najwyższy a potem jest 
tendencja spadkowa. Uważa, że wskaźnik są takie jakie są dlatego, że nie ma 
środków na bieżąco.
Radny Dariusz Twardowski powiedział, że jest mu miło i dobrze jest słyszeć, że 
szpital wychodzi trochę na prostą. Stwierdził, że jak ważna jest rola menadżera 
w placówce, który dba o dobro wspólne żeby się dobrze rozwijało. Stwierdził, iż 
z Dyrektorem Kuczmarskim zupełnie inaczej wygląda współpraca. Stwierdził, że jest 
trudno odtworzyć coś co zostało zepsute, jak np. pozyskanie lekarzy. Podziękował 
Dyrektorowi za dotychczasową pracę.
Radny Andrzej Cześnik powiedział, że kiedy jest mowa o szpitalu to wzbudzają się 
emocje. Dodał, iż szpital przez ostatnie lata to również rozwój, płynący z różnych 
stron. Radny wymienił inwestycje jakie zostały poczynione w ostatnim czasie. 
Uważa, że najważniejsze jest.aby szpital się bilansował. Zapytał Dyrektor, na ile 
Powiat może liczyć za nadwykonania?



Dyrektor SPZZOZ odpowiedział, że za ubiegły rok zostały rozliczone 
nadwykonania w 100%. Ponadto powiedział na temat oddziału pediatrycznego na 
którym jest dziesięciu lekarzy na dziesięć łóżek.
Radny Sławomir Olejniczak powiedział, że w ostatnich latach było bardzo dużo 
inwestycji, które zostały zrealizowane. Stwierdził, że widać jest na zewnątrz ale 
i wewnątrz. Uważa, że jest to bardzo dobry wizerunek dla szpitala. Wspomniał 
również co jeszcze zostało do realizacji inwestycyjnych w szpitalu.
Dyrektor SPZZOZ powiedział, iż wspomniane inwestycje przez Radnego zostały 
ujęte w planie rzeczowo -  finansowym na rok bieżący. Uważa, że są to bardzo ważne 
inwestycje do zrobienia dla szpitala, które należy wykonać w najbliższym czasie. 
Przewodniczący Rady uważa, że szpital to jest dobro wszystkich. Dodał, iż 
w szpitalu sierpeckim jest duży potencjał i należy to wykorzystać wspierając się 
nawzajem i cały personel.
Więcej pytań nie było.

#  Ad. pkt 7
Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem niezależnego biegłego rewidenta z badania 
rocznego sprawozdania finansowego SPZZOZ w Sierpcu za okres od 
01.01.2023r. do 31.12.2023r. /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.
Przewodniczący Rady poinformował, iż Sprawozdanie otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, które stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu.
Uwag i pytań nie było.

Ad. pkt 8
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.

^  Pytań nie było.

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, 
Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, 
Dariusz Twardowski
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PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 5.II.2024
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZZOZ w Sierpcu za 2023
rok /uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 9
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sprawozdania z działalności 
SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sprawozdania z działalności SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, 
Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, 
Dariusz Twardowski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 6.II.2024
w sprawie zatwierdzenia Sprawozdania z działalności SPZZOZ w Sierpcu za 
2023 rok /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy.

Ad. pkt 10
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
przy SPZZOZ w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia.
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Wiceprzewodniczący Rady -  Wojciech Rychter zgłosił kandydaturę na 
Przewodniczącego Rady Społecznej SPZZOZ Przemysława Burzyńskiego.
Sekretarz Powiatu Ryszard Dobiesz poinformował, że Przewodniczącym Rady 
Społecznej jest Pan Starosta z mocy prawa. Wyjaśnił, iż jeżeli Pan Starosta nie 
wskaże w zastępstwie innej osoby, to z mocy prawa należy wpisać do uchwały 
Starostę.
Radny Jarosław Ocicki zapytał, czy Rada nie musi zgłaszać członków do Rady 
Społecznej?
Pani Bogusława Lewandowska -  Naczelnik Wydziału Oświaty i Zdrowia
odpowiedziała, że kadencja Rady Społecznej jest powoływana na 4 lata. Ostatnia 
Rada Społeczna była powoływana w czerwcu 2023 roku, a więc skład Rady
0 członków Rady nie zmienia się i będzie trwać do 2027 roku, chyba że zaistniej 
sytuacja która wymusi zmiany. Zmiana dotyczy Przewodniczącego Rady Społecznej

^  szpitala oraz przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego, który 22 lutego 2024 r. 
wycofał upoważnienie dla Pana Marka Lejmana. Do chwili obecnej Powiat nie 
otrzymał żadnego pełnomocnictwa, ani kandydatury przedstawiciela Wojewody, 
dlatego zapis w zmianie uchwały dotyczy: Przewodniczącego Rady Społecznej
1 przedstawiciel Wojewody według pełnomocnictwa Wojewody Mazowieckiego. 
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
SPZZOZ w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 7.II.2024
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy SPZZOZ 
w Sierpcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia /uchwała stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 11
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Komisji 
Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy 
Dyrektora ds. Medycznych SPZZOZ w Sierpcu.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pani Naczelnik OZ wyjaśniła zasady procedury konkursowej, które przeprowadza 
kierownik podmiotu leczniczego.
Starosta Przemysław Burzyński zgłosił do Komisji Konkursowej Pana Wojciecha 
Rychtera Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, który wyraził zgodę jako 
przedstawiciel Komisji Konkursowej.
Pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Komisji Konkursowej 
w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora 
ds. Medycznych SPZZOZ w Sierpcu.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 8.II.2024
w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Medycznych 
SPZZOZ w Sierpcu /uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 12
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zabytkami 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2027”.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pani Naczelnik OZ przypomniała, że Powiat Sierpecki nie posiada żadnego tytułu 
prawnego do zabytków zawartych w rejestrze. Ten program jest nastawiony na dwa 
zasadnicze cele: wyeksponowanie poszczególnych zabytków oraz walorów
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krajobrazu kulturowego i podejmowanie działań zwiększających atrakcyjność 
zabytków dla potrzeb społecznych, edukacyjnych i turystycznych oraz wspieranie 
inicjatyw wspierających wzrostowi środków finansowych na opiekę nad zabytkami. 
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zabytkami Powiatu 
Sierpeckiego na lata 2024-2027” .
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 9.II.2024
w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zabytkami Powiatu Sierpeckiego 
na lata 2024-2027” /uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.

Ad. pkt 13
£  Zapoznanie się ze sprawozdania z realizacji”Programu współpracy Powiatu 

Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego na rok 2023” /Sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 15 do niniejszego protokołu/.
Przewodniczący Rady poinformował, iż Sprawozdanie otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pytań nie było.

Ad. pkt 14
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej oraz wysokości świadczeń dla 
rodzin zastępczych.
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
W obradach sesji uczestniczyła Pani Agnieszka Gorczyca -  Dyrektor PCPR 
w Sierpcu.
Dyrektor PCPR poinformowała, iż w Monitorze Polskim Dziennika Urzędowego 
Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 24 marca 2024 r. zostało ogłoszone obwieszczenie 
Ministra Rodziny Pracy i Polityki Społecznej podwyższające świadczenia 
i wynagrodzenia dla rodzin zastępczych z mocy ustawy. Dodała, iż w poprzedniej 
kadencji Rada Powiatu podnosiła świadczenia dla rodzin zastępczych. Nadmieniła, iż 
niektóre świadczenia podjęte przez Radę Powiatu są wyższe niż przewiduje 
rozporządzenie. Pani Dyrektor przedstawiła zmiany jakie będą obowiązywały 
w uchwale.
Pytań i uwag nie było

Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinie zastępczej zawodowej oraz wysokości świadczeń dla rodzin 
zastępczych.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 10.11.2024
zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia rodzinie 
zastępczej zawodowej oraz wysokości świadczeń dla rodzin 
zastępczych /uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 15
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 
2023.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pytań i uwag nie było.
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Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 
2023.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)

£  NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 6.11.2024
w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 /uchwała 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 16
Podjęcie w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
w Powiecie Sierpeckim.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
W obradach uczestniczyła Pani Joanna Pakieła -  Kierownik Zarządzania i Obrony 
Cywilnej, która poinformowała o zmianach jakie należy dokonać w składzie Komisji. 
Radny Pan Jarosław Ocicki zgłosił do Komisji Panią Marię Lejman.

^  Pan Starosta zgłosił do Komisji Radnego Marcina Kopycińskiego.
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na członkostwo w Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w Powiecie Sierpeckim.
Głosowano w sprawie
Podjęcie w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
w Powiecie Sierpeckim.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka
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Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 12.11.2024
w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
w Powiecie Sierpeckim /uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 17
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Zbigniew Garwacki -  Skarbnik Powiatu przedstawił zmiany jakie zachodzą 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037. 
Powyższe zmiany przedstawione są w uzasadnieniu do uchwały.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, 
Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, 
Dariusz Twardowski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 13.11.2024
zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037 /uchwała stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 18
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 
w materiałach na sesję.
Pan Skarbnik przedstawił zmiany jakie zachodzą w Budżecie Powiatu na 2024 r., 
które przedstawione są w uzasadnieniu do uchwały.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Anna 
Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, 
Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, 
Dariusz Twardowski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 14.II.2024
zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 
2024 r. /uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Przewodniczący rady ogłosił 20 minut przerwy.

Ad. pkt 19
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz 
określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady odczytał osoby, które zgłosiły się do pracy w Komisji Spraw 
Społecznych: Andrzej Cześnik, Wojciech Rychter, Anna Ogrodniczak, Małgorzata 
Korpolińska, Maria Lejman,.
Na przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych została wybrana Pani Małgorzata 
Korpolińska.
Uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia 
jej składu osobowego.
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 15.11.2024
w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz określenia jej składu 
osobowego /uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 19
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 
Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady poinformował, iż na podstawie
Przewodniczący Rady odczytał osoby, które zgłosiły się do pracy w Komisji 
Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego: Andrzej Cześnik, Dariusz Lazarowski, 
Małgorzata Korpolińska, Maria Lejman, Dariusz Twardowski, Mariusz Olewnik, 
Przemysław Burzyński, Jerzy Stachurski.
Na przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego został 
wybrany Andrzej Cześnik.
Uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 
Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 16.11.2024
w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego oraz 
określenia jej składu osobowego /uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu/.

Ad. pkt 20
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu 
oraz określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady odczytał osoby, które zgłosiły się do pracy w Komisji: 
Sławomir Olejniczak, Dariusz Twardowski, Anna Ogrodniczak, Dariusz Lazarowski, 
Sławomir Krystek, Piotr Rzeszotarrski. Wszyscy członkowie Komisji Wyraził zgodę 

^  na pracę w Komisji
Na przewodniczącego Komisji wybrano Annę Ogrodniczak.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz 
określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 

£  PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 17.11.2024
w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz określenia jej 
składu osobowego /uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 21 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz 
określenia jej składu osobowego.
Przewodniczący Rady odczytał osoby, które zgłosiły się do pracy w Komisji: Marcin 
Kopyciński, Jarosław Ocicki, Sławomir Szczypecki.
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Na przewodniczącego Komisji wybrano Marcina Kopycińskiego.
Wszyscy wyczytani członkowie wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 
Uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej 
składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne
ZA (17)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka 
Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 18.11.2024
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej składu osobowego
/uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 22
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
określenia jej składu osobowego.

Przewodniczący Rady odczytał osoby, które zgłosiły się do pracy w Komisji: 
Sławomir Szczypecki, Agnieszka Ostrowska, Marcin Kopyciński.
Na przewodniczącego Komisji wybrano Sławomira Szczypeckiego.
Wszyscy członkowie wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
określenia jej składu osobowego.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne 
ZA (16)
Przemysław Burzyński, Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata 
Korpolińska, Sławomir Krystek, Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław 
Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka
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Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Dariusz
Twardowski
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Szczypecki 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 19.11.2024
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz określenia jej 
składu osobowego /uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 24
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni 

^  w materiałach na sesję.
Przewodniczący Rady zawnioskował do rady Powiatu, aby wynagrodzenie Pana 
Starosty zostało na tym samym poziomie jakie było w poprzedniej kadencji.
Radny Sławomir Szczypecki zapytał o staż Starosty.
Pan Starosta odpowiedział, że ma 12 letni staż pracy.
Więcej pytań i uwag nie było.
Głosowano w sprawie
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (16)
Andrzej Cześnik, Marcin Kopyciński, Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, 
Dariusz Lazarowski, Maria Lejman, Jarosław Ocicki, Anna Ogrodniczak, Sławomir 

^  Olejniczak, Mariusz Olewnik, Agnieszka Ostrowska, Wojciech Rychter, Piotr 
Rzeszotarski, Jerzy Stachurski, Sławomir Szczypecki, Dariusz Twardowski 
PRZECIW (0)
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Przemysław Burzyński 
BRAK GŁOSU (0)
NIEOBECNI (0)
Rada Powiatu podjęła

UCHWAŁĘ Nr 6.II.2024
w sprawie wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego /uchwała stanowi załącznik nr 26 
do niniejszego protokołu/.
Pan Starosta podziękował Radny za uchwalenie wynagrodzenia.

Ad. pkt 24
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Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad. pkt 25 
Sprawy różne.
Przewodniczący Rady poprosił Radny o złożenie oświadczenia majątkowego na 
rozpoczęcie VII kadencji na dzień 7 maja 2024 r.

Ad. pkt 26 
Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Jerzy Stachurski zamknął 
II obrady sesji.

Protokołowała 

ta Sekulska
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LISTA OBECNOŚCI 
NA II SESJI

RADY POWIATU W SIERPC

Zał. N r . . . 1 . do protokołu

z  obrad Sesji Rady Powiatu

Nr ......li....... z  dn. A L Q § ; . & 0 ^ ‘

w dniu 28 maja 2024 r.

Lp. NAZWISKO I IMIĘ P o d p is

1. Burzyński Przemysław —- t S _______ r  '

2. Cześnik Andrzej Sławomir
______ / T j ,  / ________

3. Kopyciński Marcin

4 Korpolińska Małgorzata M
f , /

5. Krystek Sławomir
Am ____________

6. Lazarowski Dariusz
_______ t i k ______________

7. Lejman Maria

8. Ocicki Jarosław Andrzej

9. Ogrodniczak Anna C c jZ c

r  '
10. Olejniczak Sławom ir Paweł u
11. Olewnik Mariusz

l i c  M .

12. Ostrowska Agnieszka Łi mlii
13. Rychter Wojciech

14. Rzeszotarski Piotr j/ (a-L?
15. Stachurski Jerzy Zbigniew

16. Szczypecki Sławomir

17. Twardowski Dariusz Mieczysław Cm ^



przewodniczący 
RADY POWIATU 
SIERPECKIEGO

Zał. Nr .....c*o protokołu
2 obr<ł£j Sesji R ady Powiatu

Sierpc, dnia 21.05.2024r.

BRZ.0002.2.2024

Na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 107), § 12 ust. 1 i § 13 ust. 1 Statutu Powiatu 
Sierpeckiego, zwołuję obrady II sesji Rady Powiatu w Sierpcu na dzień 
28 maja 2024r. (tj. wtorek) o godzinie 9:00 na sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatowego w Sierpcu

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołu Nr 1.2024 z dnia 7 maja 2024 r.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Informacje Przewodniczącego i oświadczenia Przewodniczących Klubów.
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 
SPZZOZ w Sierpcu za 2023 rok.
7. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem niezależnego biegłego rewidenta z badania 
rocznego sprawozdania finansowego SPZZOZ w Sierpcu za okres od 01.01.2023r. do 
31.12.2023r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Sprawozdania z działalności SPZZOZ 
w Sierpcu za 2023 rok.
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
przy SPZZOZ w Sieipcu oraz zwołania jej pierwszego posiedzenia.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Komisji 
Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora 
ds. Medycznych SPZZOZ w Sierpcu.
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zabytkami 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2027” .
13. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacjUProgramu współpracy Powiatu 
Sierpeckiego z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi 
jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego na rok 2023".
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia rodzinie zaslępczej zawodowej oraz wysokości świadczeń dla rodzin 
zastępczych.
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok

16. Podjęcie w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
w Powiecie Sierpeckim.
17. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2024-2037.
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18. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2024 r.
19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych oraz 
określenia jej składu osobowego.
20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa 
Publicznego oraz określenia jej składu osobowego.
21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Promocji Powiatu oraz 
określenia jej składu osobowego.
22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz określenia jej 
składu osobowego.
23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
określenia jej składu osobowego.
24. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Sierpeckiego.
25. Wnioski i oświadczenia radnych.
26. Sprawy różne.
27. Zamknięcie obrad.

Podstawą prawną do zwolnienia radnego z zakładu pracy, celem umożliwienia mu udziału w pracach 
organów powiatu, stanowi art. 22 ust. 1 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2022 r. poz.1526).


